
Referat
Emne: Kollegianerrådsmøde

Formål med mødet:

Mødeleder: Benjamin

Referent: Cecilie C4

Stemmetællere: Cecilie E3 og Sanne

Dato: 10/05-23

Varighed: Kl. 17-18 (1 time)

Tilstedeværende:
Benjamin A3
Henriette A3
Cecilie C4
Alex C4
Sanne J3
Simon J3
Thor G3
Ella G3
Mikkel L2
Magnus E3
Cecilie E3

Fraværende:

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Godkendt

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

b. Kasserer
-

Alt vel. Fælleshuset udlejes ofte.

c. Fælleshusansvarlige
-

Stille og roligt.
Der mangler lidt ting i køkkenet og der skal
opdateres lidt udstyr hertil.
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d. Haveudvalg
-

Der kommer nu beskeder inden græsslåning.
Haverengøring var en succes.

e. Håndværkeransvarlige
-

Posten eksisterer ikke mere.

f. Møbel. og
vaskekælderansvarlig
-

Det kører.

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Internetkabler er skiftet.
Der er umiddelbart ingen problemer.

h. Formand & næstformand
-

Mange møder.
Kristiansdal har været meget sløve til at
melde kabelskift mv. til tiden.
Til næste generalforsamling vil det blive
taget op, hvorvidt vi måske skal skifte til
Kollegieboligselskabet.

3. Gennemgang af budget
for 2023

Ingen huslejestigning for 2023/2024 grundet
den højere rente på opsparingen.

Billigere netværk grundet sammenlægning af
lejligheder ved kollegienet.

4. Indkøb af patchkabler Der mangler at blive skiftet nogle små kabler,
som vil koste max 1200 kr.

Der stemmes om, om det er ok at bruge disse
penge fra kollegiekassen:
Enstemmigt ja.

5. Bålsted Der skal laves støbt bålfad og 2-3 bænke.
Dette placeres i midten af kollegiet på
græsplænen, hvor der før var volleyball-net.

10 stemmer for 3 bænke og max forbrug
på 3000 kr.
1 stemmer for 2 bænke og max forbrug på
2000 kr.

Det forventes, at det nye bålsted er færdigt
inden 1. juli.
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6. Indkøb af ting til
fælleshus

Der er brug for køkkengrej til brug for bl.a.
madklubben samt en ny kaffemaskine og
bordtennisbat.

Der stemmes om et maks budget på 1200 kr.:
Enstemmigt ja.

7. Ordensreglement Der var sidst snak om, at det ikke længere
skulle være tilladt at ryge inde i
lejlighederne, og at der skulle være yderligere
sanktioner til dem, som ikke møder op til
haverengøring mv.

Det med ingen rygning bliver skrevet ind i
lejekontrakterne, når der alligevel skal laves
andre ændringer i kontrakterne.

Der er ingen indvendinger herimod.

7. Andet/Evt. Dato for generalforsamling:
onsdag d. 29. november kl. 18.

Der er forslag om brændeskur.
Et andet forslag går på at opbevare brænde i
kælderen.
Der er generel enighed om placeringen i
kælderen.

Der er forslag om at sætte “ølbænken” i
stand.

Forslag om at der kigges på muligheden for
ladestander til elbiler.
Der er snak om, at der måske ikke er så
mange kollegianere, der har elbiler og at det
derfor måske er for meget, hvis alle
kollegianere skal være med til at finansiere
det som ganske få skal bruge.
June undersøger yderligere til næste møde.
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